
Zápis OsV č.: 6/20
OsV: Malín
Datum :  4.6.2020 od 19 hodin v klubovně malínské sokolovny
Přítomni:
Omluveni:
Neomluveni:
Hosté:

D.Kleinová, Mgr. A.Vojáčková, Ing. K. Kašpar, M. Vepřek
S. Zvolánková
-
V.Mejstřík, Ing. L. Dupalová, H. Kašparová, Ing. S. Hájková

Člen RM, ZM: M.Hlavatý- člen ZM 
Příští jednání: 2.7.2020 v klubovně malínské sokolovny od 19 hodin

1) Program jednání včetně krátkého komentáře :

Program jednání: 
1) Informace o provozu sběrného dvora
2) Diskuse o možnosti kontroly používání kontejnerových stání
3) Diskuse o možnosti využívání sběrného dvora i obcemi z mikroreginu
4) Diskuse o smlouvě o odpadech mezi městem a podnikatelskými subjekty
5) Žádost, aby osadní výbor dostával navědomí zápis připravený pro zastupitelstvo
6) Dotazy občanů
7) Závěr

1) Na jednání OsV Malín pozvání přijal pan M. Hlavatý (zastupitel města, předseda komise
pro životní prostředí a vedoucí sběrného dvora). Byli jsme informováni o pravidlech 
využití kutnohorského sběrného dvora v Zelenkově ulici a o komisi pro životní prostředí.

2) Během diskuse s občany se ukázalo, jako možný způsob, udržení nepřeplněných 
kontejnerů a pořádku v jejich okolí, zapojení všech občanů do kontroly míst 
s kontejnery a přímého upozornění viníka, pokud nedodržuje pravidla a pořádek. 
V případě, že dojde ke konfliktu, je možné zavolat městskou policie.

3) Jako jeden z díčích kroků k přeplňování kontejnerů jsme diskutovali i o nelegálním 
využívání obyvateli z jiných obcí, které by bylo možné snížit tím, že by jim městský úřad 
vytvořil podmínky pro dovolené využívání sberného dvora. Tyto snahy tu jsou již delší 
dobu a bylo by možné smluvně zajistit, aby občané obcí z mikroregionu mohli sběrný 
dvůr využívat. |OsV Malín takovou snahu podporuje a vítá.  

4) Dále z diskuse vyplynulo podezření na nepovolené využívání kontejnerů i 
podnikatelskými subjekty. Zde jde o příklady přeplnění kontejneru na nápojové boxy, 
desítkami od mléka. Tomuto by bylo možné zabránit rozšířením a revizí smlouvy o 
odpadech mezi městem a podnikatelskými subjekty i jinými, než podnikajícími v oboru 
potravin.

5) Při hodnocení řešení podnětů z minulých zápisů OsV, jsme diskutovali o tom, že 
nedostáváme žádnou informaci o návrhu řešení výstupů z našich zápisů. Proto požádáme
zástupce města, který je zmocněn pro náš OsV, aby nás informoval o zápise 
předkládaném zastupitelstu (tedy i s vyádřením odborných úseků).



6) Dotazy občanů
Občasné mají zájem o vyhlášku, nebo alespoň doporučení k dodržování poledního klidu 
ve svátek a něděli. Navrhují omezení použití sekaček a hlučných přístrojů ve venkovním 
prostoru v čase od 11:00 do do 17:00. 

7)  Závěr

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM :
1) Žádáme o informování o zápisu našeho OsV, předkládaného zastupitelstvu a o stanovisku 

zastupitelstva k němu.

2) Navrhujeme a podporujeme záměr využívání sběrného dvora občany i z jiných obcí 
mikroregionu. 

Zapsal: Karel Kašpar
Ověřil: Denisa Kleinová 


